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Referat fra møde i KFS- gruppen, afholdt den 19.8.2019, kl. 17:00 -18:00 i vores lokaler i 

Beboerhuset. 

 

Deltagere: Ruth og Sven Erik. 

Afbud fra: Dan, John, Karin og Bent. 

 

Følgende dagsorden: 

1. Puljeansøgninger, 1 stk. 
2. Høringssvar vedr. kommunens Kultur- og Fritidspolitik 2020 - 2023 (udkast vedlagt). 
3. Høringssvar vedr. Biblioteksplan (vedlagt) 
4. Hvad sker der med lokalerne i Brobergsgade?  
5. Invitation til møde om ungeinddragelse - 3. september, hvem deltager? Sven Erik har spurgt 

Karin 
6. Meddelelser:  
7. Nyt fra undergrupper. 
8. Kommende mødedatoer resten af året. Forslag: mand. den 16.9., mand. den 21.10. mand. 

den 18.11 og mand. den 9.12. alle kl. 17:00 
9. Eventuelt. 

 

Ad.1. Puljeansøgning. Christianshavns Beboerhus ansøger Lokaludvalget om kr.50.000,00 til 

støtte til et teaterprojekt med Hus Forbi sælgere. Projektperioden (teaterperioden) løber over flere 

perioder i november måned 2019. Der er søgt midler fra diverse fonde og der tages entre.  KFS-

gruppen mener det er et meget fint initiativ og lokalaktuelt, da vi ser det som en vinkel til de 

hjemløse og deres ophold på Christianshavn. Under hensyntagen til Lokalvalgets begrænsede 

puljemidler og ønsket om at sprede støtte mest muligt, anbefaler vi at yde en støtte på kr. 

25.000,00. 

Ad.2. Høringssvar vedr. kommunens Kultur- og Fritidspolitik 2020 – 2023. Karin og Sven Erik 

deltog i forvaltningens arrangement ang. kommunens kultur og fritidspolitik tidligere på året. 

Mange interessegrupper fra stor set alle kroge af København var inviteret. Der fremkom mange 

interessante synspunkter vedr. ovennævnte og det virker som om der er blevet lyttet, da mange 

synspunkter er indskrevet. Dog virker oplægget som et katalog med en mængde gode tilbud og 

mange ord. Men der mangler en beskrivelse om hvordan man får fat i f.eks. de unge der ikke er 

bekendt med alle de tilbud kommunen tilbyder. Derfor vil vores høringssvar være en henstilling til 

at der også tilknyttes medarbejdere til opsøgende arbejde.  Høringssvaret vedlagt, som bilag 1. 

Ad.3. Høringssvar vedr. Biblioteksplan. Der er nedsat en arbejdsgruppe der har arbejdet med 
udarbejdelse af høringssvar og udkastet skal fremlægges og evt. drøftes på Lokaludvalgsmødet. 
Høringssvaret er sendt til gruppen som en orientering. 
 
Ad. 4. Hvad sker der med lokalerne i Brobergsgade? Før sommerferien erfarede Ruth at 
lokalerne i Brobergsgade skulle benyttes til et ungdomstilbud og der også i budget 2014 er 
bevilliget midler hertil. Ruth har skrevet til forvaltningen, da vi meget gerne vil bidrage i denne 
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proces. Ruth blev henvist til kontaktperson der hedder Lise Funch og har så skrevet til hende, men 
har endnu ikke fået svar. Vi aftalte at Ruth skriver til hende endnu engang. 
 
Ad.5. Invitation til møde om ungeinddragelse - 3. september, hvem deltager? Sven Erik har 

skrevet til Karin om hun kan deltage og hun har givet tilsagn om deltagelse, herudover skriver vi til 

Sia og spørger om hun ikke også vil deltage, da det nok mere ligger under hendes interesseområde 

(tror vi nok). 

Ad.6. Meddelelser: Sven Erik har skrevet udkast til brev i Christianshavneren, vedr. gruppens 

arbejde, samt invitation til nye/interesserede, om at de er mere end velkommen i vores 

arbejdsgruppe. Sven Erik orienterer FU herom. Men det skal måske bare sendes til 

Christianshavneren.  

Ruth meddelte at Jan har forlænget sin arbejdsperiode i udlandet med et år, så Ruth forsætter som 

medlem af Lokaludvalget. 

Sven Erik meddelte at der er indkaldt til brugermøde i HAL C tirsdag den 20.8. kl. 17:00. 

Ad.7. Nyt fra undergrupper. intet 
 
Ad.8. Kommende mødedatoer resten af året.  
mand. den 16.9. 
mand. den 21.10. 
mand. den 18.11. 
mand. den 9.12.  
alle datoer fra kl. 17:00 -19:00 
 
Ad. 9. Eventuelt. Intet hertil. 
 
Mødet sluttede kl. 18:00 
 
For referat: Sven Erik Br. 
 
 

 


